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Langverwachte nieuwbouw GBS ’t Rakkertje 

Omwonenden klaagden van de on-
effenheden in de weg, de weg was 
op verschillende plaatsen verzakt 
als gevolg van het vele en zwaar 
vervoer en de putten waren ronduit 
gevaarlijk voor de fietsers en voet-
gangers. Naast de rijweg, worden 
ter hoogte van de Markt ook ver-
hoogde bushaltes aangelegd om 
de toegankelijkheid voor mensen 
met een beperking of verminderde 
mobiliteit te verbeteren. Dat moet 
De Lijn verplicht zo doen aan alle 
‘hoppinpunten’ (een moeilijk woord 
voor grotere haltes, waar mensen 
overstappen van wagen naar open-
baar vervoer).

De werken waren in handen van 
Agentschap Wegen en Verkeer  
omdat de N282 nog steeds een 
gewestweg is. Ze trokken voor dit 
herstel van het kruispunt met de 
Kroonstraat tot dat van de G. Van-
dersteenstraat ruim 400.000€ uit. 
De gemeente heeft de werken  

kortbij opgevolgd, en zal nu uiter-
aard ook de lokale wegen moeten 
herstellen die als omleiding hebben 
gediend voor het lokaal verkeer.
 
De bezorgdheid blijft natuurlijk 
de snelheid en de veiligheid van 
de fietsers. Daarom is het in het  
centrum van Sint-Kwintens-Lennik 
ter hoogte van dit traject ook een 
zone 30. Dat betekent dat fietsers 
op de rijbaan rijden. Dit wordt aan-
geduid met pictogrammen. Na-
tuurlijk kan dit alleen werken als we 
zelf hoffelijk rijden en de snelheid 
respecteren.  Het lokaal bestuur 
zal bij Agentschap Wegen en Ver-
keer aandringen om ook op andere 
plaatsen, in het verlengde van de 
Markt de weg te herstellen want de 
aanleg dateert al van 2008.

Irina De Knop
Burgemeester

Op 12 april 2023 overleed  Willy 
De Waele, ereburgemeester van 
Lennik,  hij werd 85 jaar. Zijn over-
lijden is een groot verlies voor de 
Lennikse gemeenschap. 

Vanaf 1970 zetelde hij in de ge-
meenteraad als gemeenteraadslid, 
van 1994 tot 2001 was hij schepen 
en nadien, van 2001 tot 2011, bur-
gemeester. Willy stond als inwijke-
ling uit Oudenaarde reeds in 1969 
op de lijst van ‘Volksbelang’ de lijst 
van de blauwe burgemeester, Jan 
Bascour.

Financiën en sociale zaken
Hij was goed ingeburgerd en stond 
ten dienste van elke inwoner tij-
dens de wekelijkse zitdagen in een  
goedwerkend sociaal dienstbe-
toon. Iedereen kon bij hem terecht. 
Hij hielp o.a. bij de aanvraag van 
het pensioen of bij het invullen van 
de belastingaangiften.

Willy stond telkens weer op de 
kieslijst bij de gemeenteraadsver-
kiezingen. Als lid van het college 
van burgemeester en schepenen 
kreeg hij in 1994 het schepenambt 

van financiën en sociale zaken 
toebedeeld. Zijn beleid was erop 
gericht om de middelen waarover 
hij beschikte zo zuinig en zo nuttig 
mogelijk te besteden om de be-
volking geen nieuwe lasten op te 
leggen. Hij voerde zijn politiek in 
verhouding met de middelen die 
hij had en hield niet van prestige 
politiek.

Politieke erfenis
Willy zal gemist worden door de 
gemeenschap van Lennik. Zijn po-
litieke erfenis zal blijven voortleven 
bij de huidige en toekomstige poli-
tiekers die nog lang in zijn voetspo-
ren zullen treden.

Het grote publiek blijft hem herin-
neren als een man met principes in 
zijn politiek beleid.

Na zijn politieke carrière bleef Willy 
een gedreven ere-burgemeester 
van Lennik. Hij was een bron van  
inspiratie en reflectie voor ons be-
stuur en in zijn achterhoofd bleef 
hij bekommerd over de financiële 
toestand van de gemeente.

Wij zijn hem enorm dankbaar voor 
zijn principiële aanpak van de poli-
tiek in zijn geliefde Lennik.

Zolang we niet vergeten gaat niets 
verloren.

Marie-Thérèse Van Der Velde
Gemeenteraadslid

Geef je mening en doe nog mee 
aan onze Lennikse enquête 
op papier, via de QR code of via 
www.lijstburgemeesterlennik.be

en win waardebonnen bij onze  
Lennikse handelaars

enquête

We nemen afscheid van ereburgemeester 
Willy De Waele (08/09/1937 -12/04/2023)

Bedankt Willy

FEESTZAAL JO BAETENS 
A. ALGOETSTRAAT, 1750 LENNIK

nodigt u vriendelijk uit op haar 

Socio-culturele vereniging van liberale vrouwen

Irina De Knop Burgemeester
Gemeenteraadsvoorzitter: Karen de Waele
Gemeenteraadsleden:  Chris de Moyter • Isabelle Duerinckx • Marie Thérèse Van der Velde
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Edith Leen • Mia Lambrecht • Liliane Schellens • Jo Heremans • Denia Stanoskova
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ELZA LEUCKX voorzitter
M-TH VAN DER VELDE secretaris-penningmeester
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Waarom was de heraanleg van de 
A. Algoetstraat en de Markt nodig?

Eind augustus werden de klassen 
van het 4de, 5de en 6de leerjaar 
van de gemeentelijke basisschool  
’t Rakkertje overgebracht van het 
centrum te Sint-Kwintens-Lennik 
naar Eizeringen. Vanaf 1 september 
zitten eindelijk alle leerlingen en 
leraren op dezelfde site! De om-
gevingsaanleg rondom de school 
moet nog verder afgewerkt worden 
maar het gebouw werd in gebruik 
genomen.

Naast de bestaande gebouwen 
werd in de nieuwbouw langs de 

voorkant een brede inkomzone 
gecreëerd met op de gelijkvloers 
het secretariaat en een polyvalente 
ruimte.  Op de verdieping zijn er drie 
extra klassen die ook bereikbaar zijn 
met een lift. 

Lijst burgemeester wenst het lera-
renteam en alle leerlingen een fijn 
en leerrijk schooljaar!

Johan Limbourg 
Schepen



Hebben jullie ook zo genoten van 
de zomer ? Met stip mijn favoriete 
seizoen! 

Toegegeven, het weer kon soms 
beter, maar ondanks dat was het 
toch weer een fijne zomer en je 
hoefde daarvoor zelfs niet naar 
het buitenland. Hier in ons mooie  
Lennik waren er ook genoeg festivi-
teiten om een zalige tijd te beleven. 

Bij het begin van de zomervakantie 
werd het kasteel van Gaasbeek 
heropend, en de restauratie daar-
van is meer dan geslaagd en op 
cultureel gebied kregen we in  
Lennik met “Wortels”, een voor-
stelling door acteur Bruno Vanden 
Broecke op een Lennikse boerderij, 
ook een zeer mooie start van de 
grote vakantie.

Ik ben behoorlijk uit de bol gegaan 
op onze eigen dorpsfeesten in Gaas-
beek en op de Lennikse feesten, 
heb lekkere mosselen gegeten in 
Sint-Martens, heb genoten van 
etentjes met familie en vrienden, 
heb kilometers gewandeld en  
gefietst langs onze mooie wandel- 
en fietsroutes en ondertussen ook 
even halt gehouden op de vele  
terrasjes die onze gemeente rijk is.

De batterijen zijn dus opgeladen 
om er terug in te vliegen. Met  
zowat een jaar nog voor de komende 
gemeenteraadsverkiezingen ligt er 
heel wat werk op de plank. U heeft 
onze enquête al in de bus gevonden, 
waar we hard aan hebben gewerkt 
en graag veel antwoorden op  
krijgen om zo ons programma te 
kunnen opstellen voor de komende 
verkiezingen. 

Wij hebben een toffe groep geën-
gageerde mensen, die allemaal 
het beste willen voor Lennik, die 
met een open positieve geest rond 
zich heen kijken, dingen opmerken 
en helpen verbeteren, en dat is wat 
we nodig hebben, mensen die er 
mee willen aan blijven werken dat 
Lennik de tofste gemeente van het 
Pajottenland blijft, waar we nog 
vele leuke zomers zullen kunnen 
vieren!

Isabelle Duerinckx
Raadslid / voorzitter Lijst Burgemeester 

Op de Gemeenteraad van 21 november 
2019 stond het reglement van de ge-
boortepremie ter stemming.  Bij de 
geboorte of adoptie kregen ouders 
74 euro van de gemeente cadeau.  
Als raadslid nam ik toen het nieuwe 
en oude reglement onder de loep.  
Ik stelde voor om deze premie op te 
trekken naar 75 euro en uit te beta-
len in waardebonnen ipv in geld. 

Zo kunnen ook onze handelaars 
meegenieten van deze premie en  
leren de ouders meteen ook ons 
ruim aanbod aan lokale economie 
kennen.  En die extra euro erboven 
op als kers op de taart.  De volledige 
raad ging akkoord.

Nu zijn we bijna 4 jaar verder en was 
ik benieuwd naar het resultaat van 
deze switch. De afgelopen 3 jaar  

genoten reeds 156 gezinnen van de 
vernieuwde premie.  Een mooi resul-
taat. 

Wist je dat ook jubilarissen in onze 
gemeente genieten van een cadeau 
in waardebonnen ? 

Laat ons samen blijven werken aan 
een actief en ondernemend Lennik, 
want ….  Samenwerken werkt echt  !!! 

Jo Massaer
Gemeenteraadslid

De laatste tijd kwam de kinderopvang 
vaak in een slecht daglicht te staan. De 
kinderopvang in Lennik daarentegen 
draaide op volle toeren. Ondertussen 
is men ook constructief een algemeen 
registratiesysteem aan het ontwikke-
len. Hierdoor moeten ouders niet alle 
crèches bezoeken maar enkel diegene 
die plaats aanbieden.

De ouders kunnen zich digitaal regis-
treren, zodat zij reeds een zicht hebben 
omtrent capaciteit, ligging, visie en 
werking van het kinderdagverblijf alvo-
rens een eerste bezoek te brengen en 
vervolgens een aanvraag in te dienen 
tot opvang.

Dit nieuw registratiesysteem ijvert ook 
naar een diversiteit van ouders en kind 
zodat alle ouders met hun kinderen 
de mogelijkheid tot opvang kunnen  

krijgen. De kinderinitiatieven zullen 
niet meer op subjectieve wijze een 
aanvraag tot opvang kunnen verlenen.  
Dit is een grote meerwaarde voor de 
kinderopvang.

Gelukkig zijn er in Lennik geen onover-
zichtelijke wachtlijsten, en hiermee 
kunnen we ze voorkomen. Het doel is 
dat er geen kinderen uit de boot vallen 
en dat ze allemaal dezelfde kansen  
krijgen.

Als gemeenteraadslid vind ik het fijn 
om dit vanaf de zijlijn op te volgen 
en hoop ik dat dit nieuw registratie- 
systeem snel in voege treedt.

Chris De Moyter
Gemeenteraadslid

Terugblik op de geboortepremies

Hoe was jullie zomer?

Registratiesysteem kinderopvang

Heeft u vragen over het OCMW of de werking van het bijzonder  
comité voor de sociale dienst, dan kan u zich wenden tot  
Jean Dedobbeleer op  Jean.dedobbeleer@skynet.be of bij Karen De Waele 
op Karen.dewaele@lennik.be

...die graag mee willen nadenken over het  
beleid, kijk je met een positieve blik naar onze 
mooie gemeente en wil je haar nog mooier 
maken, kom dan ons team versterken.

Onze blik kan altijd ruimer en onze ideeën 
kunnen nog altijd dat tikkeltje sprankelender. 

Wij verwelkomen je graag binnen onze groep, 
neem contact op via lblennik@gmail.com  
of via onze voorzitter Isabelle Duerinckx op 
0478 24 21 85

Wil je deel uitmaken van een 
enthousiaste groep mensen...


